
Obec Markvartice 

Z Á P I S  

ze 7. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice, které se konalo dne 17. 09. 2015 
 od 18:00 do 19:30 hodin ve společenské místnosti kabin TJ SK Markvartice 

 
Zasedání Zastupitelstva obce byli přítomni: Tomáš Renka, Ing. Petr Hodboď, Jaroslav Flieger, Alice 
Mitrušková, Jan Ihnát, Hana Didíková, ing. Libor Kunte, Jiří Zach  
 
Omluven byl: Radek Burián 

 
01 -  Schválení návrhové komise  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje návrhovou komisi ve složení:  Hana Didíková,  Alice Mitrušková. 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 

 
02 – Schválení programu 7. veřejného zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje program 7. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Markvartice v roce 2015. 

Program : 
1) Určení ověřovatelů zápisu ( § 95 odst. 1 zákona o obcích ) a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Kontrola úkolů z minulého VZZO 
4) Zpráva o hospodaření obce Markvartice za období 1-8/2015 
5) Rozpočtové opatření č. 3 
6) Prodej části pozemku p.č. 2865/1 (Vališ) 
7) Pronájem pozemků p.č. 452 a p.č. 1930/1 (Sváda) 
8) Pronájem části pozemku p.č. 2875/1 (Říhová) 
9) Záměr prodeje pozemku p.č. 2499  
10) Malování školy 1. stupeň 
11) Navýšení částk – střecha garáže v KOVOSU 
12) Schválení smlouvy o zřízení VB – služebnosti 
13) Schválení zprávy o uplatňování Územního plánu Markvartice 
14) Oprava komínu – Červený dvůr – vyvložkování 
15) Úprava kotle v KOVOSU 
16) Změna výše nájmu v tělocvičně 
17) Pořízení šnekového dopravníku na uhlí – ZŠ 
18) Zpracování studie na pozemku p.č. 3299 
19) Oprava části místní komunikace – směr Veselíčko – pozemek p.č. 3427 
20) Schválení smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP – Komunitní kompostárna – pořízení techniky 
21) Doplnění strategického plánu obce Markvartice 
22) Odstranění plechových garáží u bytovek na Tůmáku 
23) Zřízení parkoviště u bytovek na Tůmáku 
24) Schválení podání žádosti na vybudování semaforu na silnici č. 13 u zastávky 
25) Finanční příspěvek TJ SK Markvartice – stolní tenis 
26) Pořízení podlahového mycího automatu 
27) Nákup dopravního značení na místní komunikaci 
28) Diskuze a závěr 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
Zasedání se řídí jednacím řádem schváleným 11. 11. 2010. 



 
 
03 – Kontrola plnění úkolů z 6. zasedání ZO 

 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o plnění úkolů z 6. zasedání Zastupitelstva obce Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

04 –Hospodaření obce za období 1-8/2015 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí informaci o hospodaření obce Markvartice za období 1-8/2015. 

Příjmy k 31.8.2015 75,77 %  
Výdaje k 31.8.2015 62,50 %  
Stav na BÚ ČSOB k 31.8.2015 263 258,44 Kč  
Stav na BÚ ČNB k 31.8.2015 4 301 440,65 Kč  
Stav na úvěrovém účtu k 31. 8. 2015  -80 000,- Kč  
Stav v pokladně k 31.8.2015 5 290,- Kč 
 

Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 
05 – Schválení rozpočtového opatření č. 3 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 3, které je přílohou tohoto usnesení. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
06 – Schválení prodeje pozemku p. č. 2865/1  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje prodej pozemku p. č. 2865/1 manželům Vališovým. Cena za m2 je 70,- Kč, 
návrh na vklad, GP a daň z nabytí nemovitých věcí platí manželé Vališovi. 
 
Pro  8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 

 
07 – Pronájem pozemků p.č. 452 a p.č. 1930/1 (Sváda) 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemků p.č. 452 – výměra 56 m2 a p.č. 1930/1 – výměra 238 m2 – 
manželům Svádovým. Cena pronájmu se stanovuje na 0,80 Kč/m2/rok. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

 
08 – Pronájem části pozemku p.č. 2875/1 (Říhová) 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje pronájem pozemku p.č. 2875/1 – výměra 40 m2  – manželům Říhovým. Cena 
pronájmu se stanovuje na 0,80 Kč/m2/rok. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

09 – Záměr prodeje pozemku p.č. 2499  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje záměr prodeje pozemku – výměra – 3595 m2 -  p.č. 2499. 
 
Pro  5 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdrželi se 3. 
 



10 – Vymalování školy – budova - 1. stupeň  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje vymalování školy – budova – 1. stupeň. Cena za provedené práce bude celkem  
45.000,- Kč. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

11 – Navýšení částky na zhotovení střechy na garáţi v Kovosu  
 

Zastupitelstvo obce schvaluje navýšení částky na zhotovení střechy na garáži v Kovosu, která byla poškozena 
následkem větru a to o 50 000,- Kč bez DPH.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  

 
12 – Schválení smlouvy o zřízení věcného břemene - sluţebnosti 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-4012826/VB02 na 
akci „ DC_Markvartice, ppč. 1857/2, nové kNN“. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

13 – Schválení Zprávy o uplatňování Územního plánu  Markvartice 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje Zprávu o uplatňování Územního plánu Markvartice. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

14 – Oprava komínu – Červený dvůr - vyvloţkování 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje opravu komínu – vyvložkování v Červeném dvoře. Cena opravy je celkem 
83.610,- Kč bez DPH.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

15 – Úprava kotle v KOVOSU – přestavba na automat 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje úpravu kotle Viadrus v areálu KOVOSU – přestavba na automat za cenu 
60.000,- Kč bez DPH.    
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

16 – Změna výše nájmu - tělocvična 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje změnu výše nájmu v tělocvičně a to takto: přespolní – 300 Kč/ hod, místní  
150 Kč/ hod a děti zdarma.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

17 – Pořízení šnekového dopravníku na uhlí – kotelna ZŠ 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení nového šnekového dopravníku na uhlí do kotelny ZŠ. Stávající 
dopravník nelze opravit. Cena za nový dopravník je 60 000,- Kč bez DPH. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  



 
18 – Zpracování územní studie  na pozemcích p.č. 3299 a p.č. 3285 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zpracování územní studie na pozemcích p.č. 3299 a p.č. 3285. Cena studie je 
celkem 80 000,- Kč bez DPH.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 
 

19 – Oprava části místní komunikace – směr Veselíčko – pozemek p.č. 3427  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje opravu části místní komunikace – směr Veselíčko – pozemek p.č. 3427. 
Komunikace je značně rozbitá a nelze ji ve stávajícím stavu používat.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1.  
 

20 – Schválení smlouvy č. 15246174 o poskytnutí podpory ze SFŢP ČR  

 
Zastupitelstvo obce schvaluje smlouvu č. 15246174 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního 
prostředí ČR v rámci Operačního programu Životního prostředí – na akci „Komunitní kompostárna - pořízení 
techniky“ 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 

21 – Doplnění strategického plánu obce Markvartice 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje doplnění strategického plánu obce Markvartice. V budoucnu budeme plán 
dále doplňovat, tak jak bude potřeba – důležité při žádostech o dotace.  
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

22 – Odstranění plechových garáţí u bytovek na Tůmáku 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje odstranění plechových garáží u bytovek na Tůmáku. Garáže jsou postaveny na 
pozemku obce a pozemku pana Patky. Garáže jsou v havarijním stavu. Odstranění proběhne do 31. 12. 2015. 
Pověřeni  vyřízením  jsou pan Fliegr a pan Kunte ing. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

 
23 – Zřízení parkoviště u bytovek na Tůmáku 

 
Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení parkoviště u bytovek na Tůmáku. Vznikne zde cca 6 nových parkovacích 
míst pro občany. Dle potřeby se pokusíme parkoviště dále rozšiřovat. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel.  
 

24 – Schválení podání ţádosti na vybudování semaforu na silnici č. 13 – u zastávky  
 
Zastupitelstvo obce schvaluje podání žádosti na vybudování zpomalovacího semaforu v obou směrech na 
silnici č. 13 – u zastávky. 

 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel. 
 



25 – Schválení finančního příspěvku – TJ SK Markvartice – stolní tenis 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního daru TJ SK Markvartice ve výši 5 000,- Kč. 
 
Pro 8 zastupitelů, nikdo nebyl proti, nikdo se zdržel. 
 

26 – Pořízení podlahového mycího automatu 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje pořízení podlahového mycího automatu Cleanfix RA 430 za cenu 53 000,- Kč 
bez DPH.  
 
Pro 5 zastupitelů, proti 2, zdržel se 1. 
 

27 – Nákup dopravního značení na místní komunikace 
 
Zastupitelstvo obce schvaluje nákup dopravního značení na místní komunikace. Cena celkem je 30 000,- Kč 
bez DPH. Změny značení byly schváleny Magistrátem města Děčín.  
 
Pro 7 zastupitelů, nikdo nebyl proti, zdržel se 1. 
 
DISKUZE 
 
p. Vorlíček – budete dělat něco s těmi novými, co bydlí naproti školce a parkují neustále u školky, kde je 
zastávka autobusů a výjezd hasičů 
starosta – zajdu za nimi a upozorním je na to, že tam parkovat nesmí 
p. Míková – zajímalo by mě, čí je ta špička pozemku na rohu u p. Švihnose a p. Svatušky, že to tam nikdo 
neseká, tak by měla obec ne? 
starosta – to je p. Žemličky (chalupář) a proč to neseká, nevíme, zjistíme  
p. Vorlíček – jen bych chtěl říci, že jak je hasičská zbrojnice, tak jsme to tam posekali a to, co bylo p. Brabce 
jsme mu naházeli  přes plot, kdyby si náhodou přišel stěžovat 
p. Slezáková – nedala by se udělat nějaká nová vyhláška obce, aby občané nedávali svoje věci na obecní 
pozemek, nedá se tam pak pořádně sekat 
starosta – nebudeme řešit vyhláškou, ale individuálně, pokud něco zjistíte, zavolejte mi a já vyřeším 
p. Vorlíček – chtěl bych se zeptat, jestli budete něco dávat do nástěnky dole u školky, zatím se tam nic 
nedává 
starosta – ano, určitě budeme, omlouváme se, že tam zatím nic není, polepšíme se 
p. Flieger – zajímalo by mě, co chcete dát na tu cestu na Veselíčko, a prosím ještě jednou zvažte to dopravní 
značení – jednosměrku u nás, tam se určitě něco stane, myslete na ty děti 
p. Flieger ml. – se přidává a konstatuje, že ten co pojede od školy na DC, pojede po nejhorší cestě 
v Markvarticích 
p. Flieger – můžete mi vysvětlit, proč teď maluje školu nějaká cizí firma, dříve to dělala rychlá rota a teď za to 
obec platí 
starosta – rota by to časově nedala, tak proto cizí firma 
p. Vorlíček – můžete, nějak upozornit řidiče České pošty, aby tu v obci jezdili pomaleji, jezdí tu v obci jak 
prasata 
p. Culek – zajímalo by mě, jak se bude dělat to vyvložkování komína v Červeném dvoře a potom ten kotel, co 
je teď v KOVOSU půjde do Červeného dvora? Bude to hodně žrát a bude to podle mě hodně finančně 
náročné.  
starosta – to zatím nemůžeme říct, to se uvidí časem, kotel bude uzpůsoben, bude se dát topit dvěma 
způsoby a myslím, že to bude topit mnohem líp než teď 
p. Slezáková – k té výměně kotle v KOVOSU, bych chtěla říci, že se musí také vyměnit okna, jinak tam bude 
stejně furt zima  
starosta – víme o tom, vše se ale musí dělat postupně, nejde to všechno najednou 



p. Flieger – jaký je rozpočet na tu cestu a zda zvážíte tu jednosměrku a nebo na mě prdíte a ani mi 
neodpovíte 
starosta – jediné, co proto ještě můžeme udělat je to, že dáme rodičům žáků na vědomí prostřednictvím 
školy a okolních obcí tuto informaci 
p. Svoboda – k tomuto konstatuje – my jako obec máme ty děti chránit 
 
 
Nakonec starosta obce poděkoval všem přítomným za účast a za podněty a pozval je na 25. 9. na akci na 
hřiště – šermíři a ohnivá show, nabídl jim volné vstupenky na Libverdu, pozval je na 26. 9. na hasičskou 
soutěž, která proběhne na hřišti a na mistrovská utkání stolních tenistů, která se uskutečňují každé pondělí 
v hale od 17:30 hodin a na Martinskou zábavu v Óčku, která se uskuteční 14. 11. a také na akci v ČP 1 v říjnu 
a zároveň pozval všechny občany na další veřejné zasedání Zastupitelstva obce. 
 
Zapisovatel:       Gabriela Vitoušová 

 
 

Návrhová komise:       Hana Didíková,  
              
       Alice Mitrušková 
 
 
Ověřovatelé zápisu:     Ing. Petr Hodboď,  
 
       Jaroslav Flieger,  
 
 
Místostarosta      Ing. Libor Kunte,  
 
 
Starosta      Tomáš Renka,   
 
 
 
V Markvarticích dne 23. 9. 2015  


